

// Linz, 29 April 2017 //

CROSSING EUROPE Award – Best Fiction Film

€ 10.000,- powered by Linz Kultur & Land Oberösterreich/Kultur

NE GLEDAJ MI U PIJAT / QUIT STARING AT MY PLATE by/von Hana Jušić

Jury Statement

With a subtle, contagious sense of humour, and growing dramatic power, we are brought into a unique directorial vision that depicts the tenderness and cruelty of family relationships. Complex and provocative, heartfelt and energetic, it conveys the message that it's never too late to come of age.

The CROSSING EUROPE Award 2017 for Best Fiction Film goes to NE GLEDAJ MI U PIJAT / QUIT STARING AT MY PLATE by Hana Jušić.

Mit einem subtilen, ansteckenden Sinn für Humor und sich steigernder dramatischer Kraft geraten wir in den Sog einer einmaligen filmmacherischen Vision, die die Zärtlichkeit und gleichzeitige Grausamkeit familiärer Beziehungen nachzeichnet. Komplex und provokant, aufrichtig und voller Energie vermittelt der Film die Botschaft, dass es nie zu spät ist, erwachsen zu werden.

Der CROSSING EUROPE Award 2017 für den besten Spielfilm geht an NE GLEDAJ MI U PIJAT / QUIT STARING AT MY PLATE von Hana Jušić.